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Aan:  
Onderwerp: IHP Albrandswaard 
 
Geachte fractievoorzitters,  

 

Op enige afstand maar in nauw contact met betrokken ambtenaren hebben wij van uw 

beraadslagen t.a.v. het voorgenomen IHP Albrandswaard kennisgenomen. Nu u het IHP 

niet lijkt te steunen en u zelfs een motie van afkeuring richting de wethouder onderwijs 

heeft ondersteund voelen wij ons genoodzaakt onszelf uit te spreken. 

 

Wij steunen dit IHP. Wij zien ook geen bijzonderheden in de totstandkoming van dit IHP 

t.o.v. van de acht andere gemeentes waarin wij als schoolbestuur bij een IHP betrokken 

zijn. In ieder van de negen gemeentes waarin wij actief zijn is het proces vergelijkbaar 

met het proces dat zich hier heeft afgespeeld. Een plan dat opgesteld wordt door 

ambtenaren ondersteund door een externe huisvestingsadviseur en dat in samenspraak 

met de schoolbesturen tot stand is gekomen. En zoals in heel veel gemeenten heeft de 

wethouder voorafgaand aan de presentatie aan de raad ook een draagvlak overleg gehad 

met de betreffende schoolbesturen. In sommige gemeenten wordt ons gevraagd de 

ondersteuning schriftelijk te bevestigen of aanwezig te zijn bij de presentatie. Voor deze 

wethouder was het voldoende om voorafgaand aan de presentatie aan de raad een open 

en eerlijk gesprek te hebben met de drie schoolbesturen.  

 

Specifiek met betrekking tot onze Don Bosco school kunnen wij u melden dat het water 

ons aan de lippen staat. Zoals u weet doet onze school het erg goed en is er sprake van 

een flinke groei. Op dit moment zijn er al twee noodlokalen geplaatst naast de school en 

is het verzoek voor een derde noodlokaal al door u goedgekeurd. Deze groei houdt 

voorlopig nog aan en uit de prognoses volgt dan ook een extra ruimtebehoefte van zes 

lokalen t.o.v. ons huidige schoolgebouw.  

Bij de plaatsing van de twee noodlokalen stuitten wij al op flink verzet vanuit 

omwonenden die faliekant tegen uitbreiding van deze schoollocatie zijn. Het plot is ook te 

klein om hier nog zes lokalen bij te zetten. Al in een vroeg stadium hebben wij gemeente 

gevraagd uit te kijken naar een nabijgelegen plot voor een tweede schoollocatie. Hierbij 

hebben wij zelf ook het plot naast de katholieke kerk, het voormalige Veerhuys, 

genoemd. Dit is niet alleen dichtbij onze huidige locatie maar ook de exacte plek waar in 

het verleden altijd een R.K. lager school heeft gestaan (zie bijgaande archiefafbeelding). 

Heden en verleden kunnen op deze locatie dus weer prachtig bij elkaar komen. 

 

Er dient echter wel vaart gemaakt te worden. Het ruimtetekort is groot en groeiende en 

ook de vergunning voor de noodlokalen is maar tijdelijk, tot 13 januari 2026. Rekening 

houdend met de doorlooptijden van onderzoeken, vergunningen, ontwerp- en 

aanbestedingsprocessen kan en mag het besluit echt niet langer op zich laten wachten. 

De kwaliteit van het onderwijs staat vanwege het ruimtetekort al enige tijd onder druk. 

Bijkomende onrust t.a.v. de hoognodige uitbreiding is dan ook niet in het belang van de 

school en de kinderen die hier naar school gaan. 

 

Wij hopen dan ook dat wij op uw steun mogen rekenen en dat er spoedig een positief 

besluit zal volgen m.b.t. een tweede schoollocatie voor onze Don Bosco school op het 

terrein van de voormalige R.K. lagere school. 

 

 

Met vriendelijke groet, 
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